

## **About Einein board chairman of General Investors Section**

The general assembly of the General Investors Section agreed to the selection of Mohamed Aboul Einein as section board chairman for the coming term (2005-2009). The section's office staff has also been restructured with Adel el-Azabi as first vice chairman, Dr Nader Riad as second vice chairman and Mohamed Gamal Eddin as general assistant secretary.

This came during the general assembly meeting yesterday under the chairmanship of Khaled Abou Ismail, head of the Federation of Chambers of Commerce.

Aboul Einein said there would be a new surge forward for the section to share in the economic surge to which Egypt is heading in the coming period.

## **Abou Al-Ainain zum Präsidenten der offiziellen Abteilung der Investoren gewählt**

Die Generalversammlung der offiziellen Abteilung für Investoren wählte einstimmig Mohamed Abou Al-Ainain zum Vorstandsvorsitzenden der Abteilung für die nächste Periode (2005 – 2009). Des Weiteren wurde der Vorstand der Abteilung neu zusammengesetzt. Dem neuen Vorstand gehören Adel Al-Ezabi als erster Vizepräsident der Abteilung, Dr. Nader Riad als zweiter Vizepräsident der Abteilung, Dr Mohamed Al-Baz als Generalsekretär und Mohamed Gamal Al-Din als Assistent des Generalsekretärs an.

Die Wahlen fanden gestern während der Tagung der Generalversammlung unter der Leitung von Khaled Abou Ismael, dem Präsidenten des Dachverbands der Handelskammern, statt.

Abou Al-Ainain betonte, dass die Abteilung neue Strategien entwickeln werde, um zum erwünschten wirtschaftlichen Aufschwung in Ägypten beizutragen.